

《单词百科:matrimony是什么意思?matrimony怎么发音?matrimony的解释和用法》

英语单词matrimony是什么意思?matrimony怎么读?matrimony怎么发音?简答网为您整理了matrimony的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



matrimony怎么读

matrimony的读音:[mætr m ni]

matrimony的意思

1、n.结婚，婚姻生活;

matrimony的相关词组

1、holy matrimony [电影]紧急盯梢令;

matrimony的近义词

- 1、bed n.床（位）；河床；花坛，苗圃；基座，底层；（岩）层；
- 2、ceremony n.典礼，仪式；礼节，客套；
- 3、marriage n.婚姻；结婚；婚姻生活；
- 4、monogamy n.一夫一妻制；
- 5、nuptials n.婚礼；婚礼（nuptial的名词复数）；

matrimony的双语例句

- 1、Marriage is the covenant between two people, and the decision remain together in wedded matrimony.

婚姻是两个人之间的契约，是双方同意在共同缔结的婚姻生活中相依相伴的决定。

- 2、The litigant may not lodge an appeal against a legally effective verdict that terminates matrimony.

当事人对已经发生法律效力解除婚姻关系的判决，不得申请再审。

- 3、Matrimony comes by destiny.

姻缘天注定。

- 4、...holy matrimony.

神圣的婚姻

- 5、She could choose her own partner in matrimony, as long as she gave no utterance to her passions and emotions.

只要她不表露她的激情和情感，她就可以选择自己的婚姻伴侣。

- 6、He founded deep friendship with Bian Baodi and the two families united matrimony.

黄侃父黄云鹄是晚清著名作家，与卞宝第友谊深厚，结为儿女亲家。

- 7、They will soon be joined in matrimony.

他们不久就要结婚了.

8、It isn't possible that you were so misguided as to think I would propose matrimony? "

你不会糊涂到认为我会向你求婚 吧 ?

9、The matrimony basis is a component part of marriage and family system of a society.

一定社会的婚姻基础是该社会婚姻家庭制度的组成部分.

10、I rather think that reading, like matrimony is determined by fate or yinyuail.

我认为读书和婚姻一样,是命运注定的或阴阳注定的.

11、Matrimony is responsibility, if you get ready for it, don't try to test.

婚姻是一种责任, 在没有做好准备的时候请不要轻易的去尝试.

12、Ah! You have been in a bad school for matrimony, in Hill Street?

啊! 你上过希尔街哪个歪门邪道的婚姻学校 吧 ?

13、When the blind lead the blind, no wonder they both fall into matrimony.

男人结婚因为他们疲倦了, 女人结婚因为她们好奇,结果两者都失望了.

14、holy matrimony

婚配圣事

15、When the blind lead the blind, they both fall into matrimony.

瞎子带着瞎子, 一起掉进——婚姻里.

16、Matrimony basis is the foundation on which marriage relation is established, maintained , developed and dissolved.

婚姻基础是婚姻关系建立、续、展、除的基本依据.

17、The processing technology of matrimony vine juice and healthy matrimony vine stirred yoghurt were studied.

研究了枸杞浆的制取工艺,并以此为原料之一,研制保健型酸奶-搅拌型枸杞酸奶.

18、She had never experienced the pangs of ragged matrimony.

她从来没有体验过穷酸婚姻的痛苦.

以上是简答网为您整理的matrimony怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/matrimony>

